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 ، وحًمَتتج ةللتتن يتتٌ اهوتتُ يتتٌ حقتتمٕى يشًْ تتث يخمايوتتث يتتٌ اه تتميات         2010حأسستتج كتتالث اهأالتتن اهًخقميتتث اهًطتتمو    تتا      
قايتج اهشتالث ةخَلٖتش يشتاإب اهتَتتام واهًقتتاوهات همتن يتٌ اهقطتاع اهستمَٔ، اهجتَا ٔ، اهخشتااي،             . اهَّمسٖث واهإٍشتايٖث ةملايتُ  اهٖتث   

اهلتٖااث، اهجتتطٔ ةملايتتُ و ستتْ ،  اهٖتتث، وحلتى اهشتتالث يخ ججتتٌٖ اتتٔ لتتن يتٌ ب ًتتاو اهَّمستتث اهمّاةايٖتتث واهًٖماٍٖمٖتتث واهًمٍٖتتث،     
همَٕا بٕلًا كاالات إسخااحٖشٖث يب كتمث واسعث يٌ اهًقاوهٌٖ يٌ اهتاطٌ واهًْا ٌٕ . ا ًاو اهتَٖث اهخطخٖث وبٍظًث اهخٖاا اهًَ لض

 .هخعزٕز اهقما  اهإٍخاسٖث  َم اهطاسث

Al-Afdal advanced Company Limited was established in 2010, it was able to provide a full range of engineering and 
construction services with high efficiency. The company has implemented construction projects for the residential, 
industrial, commercial, hospitality, and health sectors with high efficiency and quality. The company includes specialists in 
Electrical, Mechanical, and civil engineering, infrastructure works, and low-current systems. We also have strategic 
partnerships with an extensive network of subcontractors and suppliers to enhance production capacity when needed. 
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  رساهتوا
. ن ٍمْن بضم اهشالات اهاايم  أ يشاو اهًقاوهات واهااحقام هَجتص يزو  اه ميث اهألرا يْذْقٖثب  

 
Our Mission  

To be one of the leading companies in the field of construction and upgrading to become 
the most reliable service provider. 
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 رؤيتوا
حقمٕى خميات اسخرَايٖث هعًوايَا ةًا ٕخْااق يب ا وٓ يعإٖا اهشْ   اهعاهًٖث ويْالتُ اهخطْا  

اهخمَْهْسٔ ةطٖد ٕخى حسوٖى اهًشاإب ةأ وٓ اضخاااُٖ وسْ ، أ اهًْا ٖم اهًطم   يٌ خواو اه تا   
.اهْاسعث همن اهًَّمسٌٖ واهعايوٌٖ همَٕا وأ اهًْا ٖم اهًطم   همن  ًٖن  

 
Our vision 

Providing exceptional services to our clients in accordance with the highest international 
quality standards and keeping pace with technological development so that projects are 

delivered with the highest professionalism and on time through the extensive experience of 
all our engineers and employees and on time for each client. 
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  Our Services|  خدماتوا
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   اهًقاوهاتو اهتَام 
General Construction  



 :و اهمقاوهاتاهبواء 
 همَٕا اه تا  اهخٔ حشعوَا اوا ًا أ اهتَام واهًقاوهات أ اهًًومث، وقم كاالَا ِش، اه تا   

 .اهشالات اهأخاى اهخٔ حخطوب ب ًاهًا َِمسٖث بساسٖث هًشاإعّا اه اصثيب 

General Construction : 
We have the experience that makes us a leader in construction in the Kingdom, and we 
have shared this experience with other companies that require basic engineering work 
for their own projects. 
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 واهًٖماٍٖمٖثاهمّاةايٖث اهَّمسث 
  Electrical & Mechanical Engineering 

   



 :اهمهربائية واهميماهيميةاههودسة 
حخًخب كالُ اهأالن اهًخقميث ةاه تا  أ اهًشاهات اهًٖماٍٖمٖث واهمّاةايٖث واهستالث، وًٕمَّا 

ِشا ٕعَٔ بن كالُ اهأالن اهًخقميث ًٕمَّا . حقمٕى ةَٖث حطخٖث لايوث وخميات اهخشّٖز هأي يشاوع
 .حقمٕى ضوْو ساِز  هوًشاإب اهخشاإث واهجَا ٖث واهسمَٖث

Electrical & Mechanical Engineering: 
The Advanced best company has experience in the mechanical, electrical and plumbing fields, 
and can provide complete infrastructure and processing services for any project. This means 
that the best advanced company can provide ready-made solutions for commercial, industrial 
and residential projects. 
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اهمرلزي اهتمييف       

عمال اهإهمتروميماهيكأو  

Central Air Conditioning  

& Electromechanical Works 



:اهإهمتروميماهيكعمال أواهمرلزي اهتمييف   
همى كالُ اهأالن اهًخقميث اه تا  اهمااٖث وهوُ اهطًم أ حالٖب اسّز، اهخمٖٖف اهًالزي و لشهك  

 .حقمٕى اهطوْو اهًخمايوث واهاسخشااات اهلَٖث أ اهخمٖٖف واهختإم وذهك ضسب ضشى اهًشاوع 

Central Air Conditioning & Electromechanical Works: 
The best advanced company has sufficient experience, thank God, in installing central 
air conditioning systems, as well as providing integrated solutions and technical 
consultations in air conditioning and refrigeration, depending on the size of the project  
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 ( حشٖوا)اهًٖا، اهًتا   ٍظا   -1

  (يالزي)ةالز يمٖف  -2
 (ٍظا  حتإم يخغٖا اهخماق) VRF ٍظا  -3
 (   لج استوج)يمٖف لٍْسٖوم  -4
 سمااييمٖف استوج  -5
 (سقلٔ)ف لاسٖج ٖيمٖ -6
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1- Chilled Water System (Chiller)  

2- Package Air Conditioner (Central)  
3- VRF System (Variable Flow Cooling System) 
4- Air Conditionner Conseil (DCT Split)   
5- Split Wall Air Conditioner 
6- Cassette Air Conditioner (Ceiling)  
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 كالام اهَشاح
 Partners of Success 



 www.afdal.com.sa 

   ثتتشامات اهًعمٍٖتتتتٍإاه

Steel Structures  



 : هشاءات اهمعدهيةإاه
أ كالث اهأالن اهًخقميث اهًطمو   ةاهإٍشامات اهًعمٍٖث ؤِ ٍْع يٌ اهتَام اهشي  ٍخًٖز 

وحخًٖز ِش، اهإٍشامات ةاهعمٕم يٌ اهًزإا يرن  . ٕسخ م  اهلْهاذ بو اهًعا ن اهأخاى لًْا  بساسٖث
 اهقْ  واهًخاٍث وسا ث اهخالٖب

Steel Structures : 
At Al-Afdal advanced Co., Ltd., we are distinguished by metal construction, 
which is a type of construction that uses steel or other metals as the base 
material. Such constructions are characterized by many advantages such as 
strength, durability and speed of installation 
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    ثتتشامات اهًعمٍٖتتتتٍإاه

Steel Structures  
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     اهًخمايوثاهًاااق إ اا  
 Facilities Management   
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 :اهمدهية واهمعمارية هصياهة ا
ٍقْ  أ كالث اهأالن ةإ اا  اهًاااق اهًخمايوث وحشًن  ًوٖث حَسٖق وإ اا  سًٖب 

.  اهأٍشطث واه ميات اهًخعوقث ةاهًتأٍ واهتَٓ اهخطخٖث هلًان حشغٖوّا ةملام  واعاهٖث
وحخلًٌ إلا ِش، اهإ اا  يشًْ ث واسعث يٌ اه ميات يرن اهجٖاٍث اهموإث واهخجطٖطٖث  

 .وصٖاٍث اهأٍظًث اهمّاةايٖث واهًٖماٍٖمٖث
Civil & Architectural Maintenance : 
At Al- Afdal, we manage integrated facilities, which includes the coordination and 
management of all activities and services related to buildings and infrastructure to 
ensure their efficient and effective operation. This department also includes a wide 
range of services such as periodic and corrective maintenance and maintenance of 
Electrical and mechanical systems. 



 اهصياهة اهمهروميماهيمية- 2
 

2- Electromechanical maintenance 
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 اهسمويةومتابعى اهمسابح هومجمعات واهفون صياهة  -3

3- Maintenance and follow-up of swimming pools  
for residential complexes and villas 

 www.afdal.com.sa 



 واهفون اهسموية هومجمعات  واهمزروعاتومتابعى اهحدائق صياهة  -4

 .  واهمصاهع واهقطاع اهصحيواهشرلات 

4.Maintenance and follow-up of gardens and plants for 
residential complexes and villas, companies, factories & the 
health sector. 
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 ٍعًن هغماً بالن هتومٍا
Working For a Better Tomorrow  

For Our Country 



Contact us | ـاــــصن بوــــأت  
Mobile : 0505840121 | Phone : 0126553305 

Website: www.afdl.com.sa  | Email: info@afdal.sa 
 

 اهعوـــوان
 ، كااع بةٔ ِٖرى اهأٍجااي، اهًطًمٕث، 2004يمخب اقى 

 عْ ٕثتتتتاهس، اهًًومث اهعاةٖث 23621، سم  أٍتتتتاهموا اهر

 
Address 

Office No. 2004, Abi Haitham al Ansari Street, Muhammadiyah,  
second floor, Jeddah 23621, of Saudi Arabia Kingdom 

 
 


